
Dragan Vrankić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH:  

1. „Kako će se pristupanje Republike Hrvatske Evropskoj uniji odraziti na život građana 

Bosne i Hercegovine koji žive u Općini Neum i kako ublažiti eventualne negativne 

posljedice? 

2. Da li je Općina Neum zbog svoje specifične prometne pozicije dovoljno integrirana sa 

ostalim dijelom BiH?“ 

Pitanje postavljeno općinskom načelniku i predsjedniku Općinskog vijeća Općine Neum: 

„Kakav je stav Općine Neum prema njihovoj perspektivi nakon pristupanja Republike 

Hrvatske Evropskoj uniji i koje su to aktivnosti u koordinaciji s višim nivoima vlasti koje bi 

pomogle kvalitetu življenja građana i poslovanju privrednih subjekata?“ 

 


